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مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز 
عنوان کرد؛

البرز یکی از استان های پایلوت  در 
اجرای طرح »رویین تن سازی ایران«

 مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز گفت: 
البرز یکی از استان های پایلوت در اجرای طرح 
رویین تن سازی ایران است که در آن از ظرفیت، 
اقشار  همه  تجربه  و  تخصص  علم،  توانمندی، 
همایش  در  مهرور  مهدی  شود.  می  استفاده 
آموزشی تخصصی ارزیابی ایمنی ساختمان ها پس 
از زلزله که در دانشگاه آزاد اسلامی واحد کرج 
برگزار شد، اظهار کرد: زلزله اتفاقی طبیعی است 
که نمی توان از آن فرار کرد اما باید با بهره گیری از 
کاهش خسارت های  برای  تدبیر  و  دانش  علم، 
پس از آن چاره ای بیندیشیم. وی افزود: امروز 
بسیاری از بحران ها در دنیا به کمک علم، دانش، 
انسانی برطرف شده اند و دیگر  تجربه و هوش 
به مدد  امر  این  به حساب نمی آیند که  بحران 
علم و تجربه ای که در دستان پرتوان مهندسین 
نظام  سازمان  هرچه  می شود.  محقق  است 
دقت، سعه صدر، جستجوگری و  با  مهندسی 
پیشگیری، بیشتر بر ساخت ابنیه نظارت داشته 
می یابد.  کاهش  بحران  هنگام  نگرانی ها  باشد، 
مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز با تاکید 
از نظر  ارزیابی ساختمان ها  و  بر ضرورت رصد 
وقوع  از  پس  وارده  و خسارات  آسیب ها  میزان 
بیان کرد: ۶  زلزله و جبران خلاءها و کاستی ها 
گسل در تهران، قزوین، طالقان، ری و کهریزک، 
تأثیر  البرز  استان  بر  اشتهارد  و ایپک و  ایوانک 
می دارد  آن  بر  را  ما  موضوع  این  که  می گذارند 
که در این رابطه تدبیری اتخاذ کنیم. مهرور بیان 
کرد: سازمان نظام مهندسی ساختمان و جامعه 
استان  در  خوبی  بسیار  ظرفیت  ما  مهندسین 
البرز بوده که بنیاد مسکن، شهرداری ها و مسکن 
و  و ساخت  عمرانی  پروژه های  در  و شهرسازی 
سازهای خصوصی و دولتی از ظرفیت علمی آنها 
می شود  موجب  تعامل  این  می کنند.  استفاده 
البرز منهای بافت های فرسوده و ناکارآمد آمادگی 
مقابله با زلزله را داشته باشد. وی از اجرای طرح 
روئین تن سازی ایران در کشور خبر داد و اضافه 
پایلوت کشور در  استان های  از  البرز یکی  کرد: 
اجرای این طرح است که در رأس هرم آن وزیر 
کل  مدیران  استان،   ۳۱ در  و  دارد  قرار  کشور 
مدیریت بحران رؤسای کارگروه مربوطه هستند. 
در این طرح از ظرفیت، توانمندی، علم، دانش، 
استفاده  جامعه  اقشار  همه  تجربه  و  تخصص 
می شود. مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز 
با اشاره به اینکه این طرح موجب قوی شدن ایران 
در مقابله با بلایای طبیعی مانند زلزله می شود، 
بر ضرورت برنامه ریزی در خصوص اتفاقات بعد 
بیان  و  تاکید  از خطرات سازه ها  زلزله جدای  از 
از زلزله  تلفات جانی و مالی پس  کرد: کاهش 
ایمنی ساختمان ها پس  ارزیابی  اهداف  از  یکی 
از زلزله است. مهرور، کسب اطلاعات تقریبی 
محل های  تفکیک  ساختمان ها،  وضعیت  از 
مطمئن و نامطمئن، تهیه بانک اطلاعاتی از تعداد 
نیاز، تهیه  افراد صدمه دیده و کمک های مورد 
مشخصات و برآورد تقریبی خسارات و مشخص 
کردن علت اصلی خسارت که از جمله وظایف 
مهم به منظور برطرف کردن ایرادهای مهندسی 
ارزیابی  این  اهداف  دیگر  از  را  است  اجرایی  و 
برشمرد. وی با بیان اینکه اطلاعات و دستاوردهای 
ترسیم  در  را  بحران  مدیریت  می تواند  مذکور 
نقشه ها و برنامه های آتی مقاوم و پرتوان کند و 
افزایش بهره وری را به دنبال داشته باشد، اظهار 
کرد: البرز در زمینه بانک اطلاعات هوشمند به 
و  انتخاب شده  در کشور  پایلوت  استان  عنوان 
اکنون ۳۱ استان به سرور استانداری البرز متصل 
هستند. مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز 
تمام دستگاه های بخش خصوصی  عنوان کرد: 
تجهیزات،  و  سازمان ها  و  شرکت ها  دولتی،  و 
امکانات و نیروی انسانی آنها در این سامانه ثبت 
می شود. این بانک اطلاعاتی هوشمند به صورت 
یک اپلیکیشن موبایلی طراحی شده و دستگاه های 
مختلف اطلاعات خود را در آن بارگذاری می کنند. 
مهرور ادامه داد: دستگاه های عضو این سامانه به 
همه تجهیزات، امکانات و نیروی انسانی موجود 
در استان دسترسی دارند و در صورت وقوع اتفاق 
و حادثه ای، نیاز به مراجعه تیم های اعزام شده 
برای دریافت تجهیزات و نیروی انسانی موردنیاز 
نیست و گروه ها می توانند از طریق موبایل به این 
تجهیزات و امکانات دسترسی و آنها را محل حادثه 
اعزام کنند. وی با اشاره به اینکه آماده پذیرش 
زمینه هستیم، مطرح  این  در  پیشنهادات شما 
کرد: تلاش ما بر آن است که این ظرفیت بالقوه 
در البرز را با مشارکت همگانی به ظرفیت بالفعل 
با همدلی، همفکری، همیاری،  تا  کنیم  تبدیل 
ید  یک  در  توانایی ها  جمع آوری همه  و  تلاش 
واحده که مدیریت بحران است، استانی باقدرت 

و مقاوم در مقابل همه بحران ها داشته باشیم.

استاندار ایلام:
انتخاب مدیران در استان ایلام بر 

اساس شایسته سالاری انجام می شود

استاندار ایلام گفت:انتخاب مدیران در استان 
ایلام بر اساس شایسته سالاری انجام می شود.
حسن بهرام نیا در نشست تسهیلات تبصره ۱۸ 
ایلام  در سالن جلسات شهیدرجایی استانداری 
با تبریک سال روز میلاد با سعادت حضرت زهرا 
)س(، روز مادر و روز زن، میلاد حضرت امام 
شهادت  سال روز  گرامی داشت  و  )ره(  خمینی 
به  اشاره  با  سلیمانی،  قاسم  حاج  دل ها  سردار 
همایش روز گذشته ی استانداران سراسر کشور 
با ریاست محترم جمهور و هیات دولت گفت: در 
این جلسه مباحث متعددی مطرح شد و عصاره ی 
مباحث مطروحه در راستای رضایت مندی مردم، 
و توجه به  تولید  رشد  تورم،  کنترل  معیشت، 
پرداخت  کرد:  اظهار  وی  بود.  داخلی  تولیدات 
تسهیلات و به طور خاص، تسهیلات مربوط به 
ازدواج و نهضت ملی مسکن بسیار مورد تأکید 
بود که در این رابطه، تصمیمات خوبی اتخاذ شد 
به  بسیاری  تأکیدات  محترم جمهور  ریاست  و 
وزرای مربوطه و بانک مرکزی داشتند که کارساز 
با تأکید بر تسریع در پرداخت  است. بهرام نیا 
وام های ازدواج و نهضت ملی مسکن افزود: البته 
در استان ایلام میزان پرداخت تسهیلات بهتر 
شده و شاهد جهش خوبی در پرداخت تسهیلات 
استاندار  مسکن خودمالکی هستیم.  برای  لازم 
ایلام ادامه داد: در رابطه با پرداخت تسهیلات، 
این  در  و  گیرد  صورت  مضاعفی  تلاش  باید 
راستا دستگاه های اجرایی هم باید کمک کنند، 
کنند،  را مضاعف  تلاش خود  باید  بانک ها  لذا 
دستگاه های اجرایی و بانک ها موانع و پیشنهادات 
تبصره ۱۸ تمام دستگاه ها را باید جمع آوری و به 
معاونت اقتصادی استانداری ایلام تحویل نمایند 
با وزیر  تا در جلسه ای که در همین خصوص 
به صورت وبینار برگزار  آینده  هفته  طی  کشور 
این  پرداخت  بهبود  برای  راهکارها  می شود، 
تسهیلات ارائه شود. نماینده ی عالی دولت در 
پیش رو  انتخابات  به  اشاره  با  ادامه  در  استان 
گفت: دولت در انتخابات هیچ کاندیدایی ندارد 
و از هیچ کس هم حمایت نمی کند، هدف ما این 
است که مجلسی قوی و توانمند شکل بگیرد که 
یک  لازمه ی  کرد:  تأکید  باشد.وی  تحول آفرین 
مجلس قوی، افراد کارآمدی است که به مجلس 
راه پیدا می کنند، لذا همه س مدیران و نهادها 
باید در راستای مشارکت حداکثری مردم ورود 
پیدا کنند تا انتخابات باشکوهی در راستای بیانات 
رهبر معظم انقلاب برگزار شود. بهرام نیا با بیان 
این که پرداخت ها باید به موقع و به هنگام باشد، 
تصریح کرد: بانک های عامل در این راستا نقش 
مهمی دارند و می توانند با جلب رضایت مردم و 
تسریع در پرداخت تسهیلات، نقش آفرینی کنند. 
همه ی مدیران باید با این رویکرد و در راستای 
این سیاست گذاری حرکت کنند. استاندار ایلام با 
تاکید بر رقابت سالم در برگزاری انتخابات گفت: 
همه باید کمک کنند تا شایسته سالاری صورت 
بگیرد و در این رابطه نقش صدا و سیما، اصحاب 
رسانه و فعالان فضای مجازی تاثیرگذار است. 
نماینده عالی دولت در استان عنوان کرد: باید 
شأن و منزلت کاندیداها حفظ شود، شخصیت 
حقیقی افراد همین گونه و به راحتی به دست 
نیامده که به راحتی مورد تعرض قرار گیرد، همین 
که یک کاندیدا خود را در معرض انتخاب قرار 
می دهد و جرأت حضور پیدا کرده قابل تقدیر 
است. اینکه در فضای مجازی هر کس هر آن چه 
که خواست بیان کند و بتازد و هیچ کس هم او 
را مورد بازخواست قرار ندهد، این گونه نخواهد 
بود، لذا هر گونه بیان مطالب باید با لحاظ نمودن 
حرمت افراد و توجه به شخصیت حقیقی افراد 
و با مدنظر قرار دادن چارچوب مشخص باشد. 
وی با قدردانی از تلاش های ریاست دادگستری 
استان و دادستان ایلام، پلیس فتا و دستگاه های 
امنیتی در این راستا گفت: انتظار دارم این عرصه 
هم چنان مدیریت شود، اگر چه شورای تأمین 
استان نیز بر این موضوع تأکید دارد. بهرام نیا، 
این گونه اقدامات را به دور از اخلاق انتخاباتی 
عنوان کرد و افزود: نقد باید چارچوب دار باشد 
نه این که به زندگی خصوصی افراد ورود کرد که 
خط قرمز محسوب می شود، لذا مدیران کانال ها 
و گروه ها باید پاسخ گوی مطالب منتشره حول 
حریم خصوصی افراد و نقدهایی که به شخصیت 

حقیقی افراد است، باشند.

داوود نجفیان در نشست خبری با اصحاب رسانه 
که در سالن جلسات شرکت آب منطقه ای استان 
البرز برگزار شد، ضمن عرض تبریک سالروز ولادت 
حضرت زهرا )س( و روز زن با اشاره به اینکه علیرغم 
وجود ظرفیت های بسیار خوب در زمینه مدیریت آب 
کشور خیلی موفق به جلب مشارکت جمعیت کشور 
نشده ایم، گفت: حوزه آب در تمام دنیا شرایط حادی 
دارد و این وضعیت فقط مختص استان البرز نیست.
موجود،  مشکلات  از  بعضی  کرد:  مطرح  وی 
محصول برخی سیاستگذاری ها در ابعاد و موضوعات 
مختلف است که به صورت مستقیم و غیرمستقیم 
در زمینه مدیریت منابع آب تأثیر دارد و حتی برخی 
از آنها به موضوعات بین المللی تبدیل شده است. 
یکی از این سیاست ها تمرکز و توزیع جمعیت در 
کشورهاست که اگر به درستی انجام نشود، چالش 
برای جمعیت  توزیع آب  تأمین و  بزرگی در بحث 

جغرافیایی کشور ایجاد می کند.
با  البرز  استان  منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل 
جمعیتی  سیاستگذاری  صورت  در  اینکه  به  اشاره 
صحیح، با مشکلات موجود مواجه نبودیم، افزود: با 
بارگذاری جمعیت در نقاط مختلف اکنون به جایی 
به  اولیه مجبور  نیازهای  تأمین  برای  که  رسیده ایم 
صرف هزینه های سنگین با تبعات زیست محیطی 
آن هستیم تا بتوانیم آب شرب مردم را تأمین کنیم. 
موضوع جمعیت، در موضوعات دیگر مانند آلودگی 

هوا نیز چالش هایی را ایجاد کرده است.
مصرف منابع آبی در ایران ۶۰ درصد فراتر از خطوط 

قرمز و استانداردهاست
پتانسیل منابع  نجفیان عنوان کرد: کشوری که 
آب آن یک سوم متوسط دنیاست، صددرصد منابع 
آبی خود یعنی ۶۰ درصد فراتر از خطوط قرمز ترسیم 
شده در استانداردهای بین المللی مصرف کرده که 
در این زمینه نیاز بخش های دیگر از جمله محیط 
زیست، آبخوان ها و … نیز مصرف شده است. در 
چنین شرایطی سرمایه ملی که برای نسل های آینده 
پیش بینی شده و به امانت به ما رسیده در حال از 

دست رفتن است.
وی تصریح کرد: اکنون به جایی رسیده ایم که برای 
تأمین آب شرب خود دغدغه داریم، در صورتی که 
در سال های گذشته این موضوع خیلی مطرح نبود 
و بدیهی بود که هرچقدر هم خشکسالی هم باشد 
منابع تأمین آب وجود دارد. کسی تصور نمی کرد 
که روزی دغدغه اصلی ما از دست رفتن یا کاهش 
منابع آبی باشد که این موضوع ناشی از رفتارهای 
خود ما در سال های گذشته بوده است. مدیرعامل 
شرکت آب منطقه ای استان البرز اصلی ترین منبع 
را  خشکسالی  دوران  مدیریت  و  شرب  آب  تأمین 
بحران  پی  در  افزود:  و  دانست  زیرزمینی  آب های 
آبی سال گذشته سیاستگذاری ها و تصمیم گیری 
هایی صورت گرفت که موجب کاهش تنش آبی شد. 
علیرغم کاهش بیش از ۵۰ درصدی بارش ها مدیریت 
مخزن ها موجب شد که حجم آب ذخیره سد طالقان 

نسبت به سال گذشته هشت درصد مثبت شود.
افزایش حجم آب ذخیره شده در سد کرج

نجفیان با اشاره به اینکه حجم آب ذخیره شده در 
سد طالقان در حال حاضر ۱۶۸ میلیون مترمکعب 
است در حالی که در سال گذشته این میزان ۱۵۴ 
میلیون مترمکعب بود، عنوان کرد: حجم آب ذخیره 
میلیون   ۵۴ حدود  اکنون  نیز  کرج  سد  در  شده 
گذشته ۳۵  سال  که  صورتی  در  است  مترمکعب 
میلیون مترمکعب بود اما هنوز هم این میزان نرمال 

نیست و نباید ما را گول بزند.
وی با بیان اینکه دبی ورودی سد کرج به دلیل عدم 
بارش ها نصف دبی خروجی سد است و به همین 
دلیل از مخزن استفاده می شود، خاطرنشان کرد: در 
بخش آب زیرزمینی مقداری منابع مالی در اختیار 
آبفای تهران و البرز قرار گرفته که اقدام به حفاری 
چاه های جایگزین کنند تا در صورت کاهش آب های 

سطحی و عدم بارندگی، بتوانیم بخشی از آب شرب 
موردنیاز را از طریق چاه ها تأمین کنیم.

با  البرز  استان  منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل 
آب  کننده  تأمین  چاه  حلقه   ۷۰۰ وجود  به  اشاره 
شرب در استان مطرح کرد: با توجه به اینکه احداث 
چاه ها  این  حریم  در  کشاورزی  غیرمجاز  چاه های 
زمینه  در  ما  اولویت  می دهد،  کاهش  را  آنها  دبی 
انسداد چاه های غیرمجاز، حریم چاه های آب شرب 
است تا از این طریق به پایداری آب شرب و کنترل   

برداشت ها برسیم.
سرانه مصرف آب در برخی روستاهای البرز ۴۰۰ 

لیتر است
نجفیان با تاکید بر ضرورت کنترل الگوی کشت 
کرد: هماهنگی های  اظهار  توسط جهان کشاورزی 
لازم با دستگاه قضا و جهاد کشاورزی برای ساماندهی 
سیاست های کشت صورت گرفته و نباید از کنار این 
موضوع به راحتی عبور کنیم زیرا هر کشت خارج 
از سیاست اصلی بخش کشاورزی و مدیریت آب 
به آبخوان ها لطمه می زند بنابراین باید پیش از سبز 
مدیرعامل  شود.  جلوگیری  کشت  از  سطح  شدن 
از  البرز تصریح کرد:  استان  شرکت آب منطقه ای 
چالش های موجود در این حوزه از جمله تغییر اقلیم 
و کاهش منابع آب های زیرزمینی که بگذریم باید 
بپذیریم که سرانه مصرف آب در کشور ما بسیار 
بالا بوده و حتی در برخی روستاهای استان البرز به 
۴۰۰ لیتر هم می رسد در صورتی که سطح استاندارد 
در دنیا ۱۴۰ لیتر است. در این راستا مقرر شده به 
با  وی  نشود.  داده  پایانکار  استخر  دارای  ویلاهای 
نحوه مصرف آب  بر ضرورت تجدیدنظر در  تاکید 
بیان کرد: باید تلاش شود با استفاده از ظرفیت های 
باور  در  را  تغییراتی  و  اصلاحات  کشور  اجتماعی 
مردم ایجاد و آنها را نسبت به مدیریت مصرف آب 
حساس کنیم. با کاهش ۳۰ درصدی سرانه مصرف 
آب و صرفه جویی ۱۰ درصدی در بخش کشاورزی از 
طریق اتخاذ تمهیدات مناسب، فکر می کنم در هیچ 

جای کشور با تنش آبی مواجه نشویم.
اجرای طرح تعادل بخشی به منظور پایداری آب 

زیرزمینی
نجفیان مطرح کرد: در صورت همکاری مردم در 
این زمینه می توانیم سال های جاری و آتی را بدون 

ایجاد تنش و قطعی آب سپری کنیم، در غیر این 
صورت احتمال قطعی آب در برخی نقاط کشور حتی 
قبل از فصل تابستان نیز وجود دارد. سیاست وزارت 
نیرو این است که تا حد ممکن اجازه ندهیم آب در 
بخش خانگی قطع شود و باید برای تحقق پایداری 

کمی و کیفی آب تلاش کنیم.
با  البرز  استان  منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل 
اشاره به اجرای طرح تعادل بخشی به منظور پایداری 
آب زیرزمینی اظهار کرد: در زمینه انسداد چاه های 
غیرمجاز، نصب کنتور و جلوگیری از اضافه برداشت 
و حفاری های جدید نیز عملکرد خوبی داشته ایم. 
امسال با تمرکز بر باغ ویلاها مقرر شده تا فروردین 
مسدود  چاه  حلقه  هزار  یک  ساوجبلاغ  در  ماه 
شود. البته علاوه بر چاه ها سازه های غیرمجاز باید 
انسداد ۵۰۰ حلقه  به  اشاره  با  وی  برچیده شوند. 
چاه در ساوجبلاغ تاکنون بیان کرد: تاکنون مجموعاً 
۷۶۰ حلقه چاه در استان البرز مسدود شده است. 
همچنین ۶۳ دستگاه غیرمجاز حفاری نیز توقیف و 
برای کنترل برداشت ها ۲۶۰ کنتور نصب شده است. 
مدیریت توأمان آب و برق دستور وزیر نیرو است 
که برای تحقق آن در تلاش هستیم تمام چاه ها را به 

کنتورهای حجمی آب متصل کنیم.
انسداد بیش از ۴ هزار حلقه چاه در البرز

در  موجود  برقی  کنتورهای  داد:  ادامه  نجفیان 
چاه ها به شرکت توزیع نیروی برق متصل هستند 
را  انرژی  و میزان مصرف  آنها می توانند عملکرد  و 
مشاهده و در صورت لزوم جریان انرژی را قطع کند. 
بر اساس دستورالعمل ها در حال قطع کردن برق 
چاه های غیرمجاز دارای برق مستقل نیز هستیم تا از 
این طریق با جلوگیری از بهره برداری، آب از آبخوان 

برداشت نشود تا مراحل قانونی آن طی شود.
از  البرز  استان  منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل 
انسداد ۴ هزار و ۸۲۱ حلقه چاه در استان البرز طی 
۱۰ سال گذشته خبر داد و با بیان اینکه حدود ۸۵ 
این  برداشت  از  ناشی  در سال  مترمکعب  میلیون 
مسیری  کرد:  عنوان  داشته ایم،  آب  ذخیره  چاه ها 
طولانی را در پیش داریم و باید از تمام ظرفیت های 
موجود برای کنترل برداشت آب از آبخوان ها استفاده 
کنیم، در غیر این صورت منابع آبی از دست می روند.
وی اظهار کرد: اعتقاد قلبی و اعتماد فنی دارم که 

با مشارکت همه دستگاه ها، جمعیت و ظرفیت های 
اجتماعی و رسانه ای استان می توانیم با استفاده از 
ابزارهای موجود آبخوان ها را به حالت قبل بازگردانیم. 
گشت  اکیپ  بخشی، ۲۲  تعادل  طرح  راستای  در 
از چاه های غیرمجازی که  بازدید  به  اقدام  بازرسی 
برداشت دارند و کنترل و شناسایی چاه های غیرمجاز 

و شناسایی الگوهای کشت می کنند.
آزادسازی بستر رودخانه ها با هدف جلوگیری از 

آلودگی آب شرب
حریم  و  بستر  آزادسازی  با  رابطه  در  نجفیان 
از  جلوگیری  را  اقدام  این  از  هدف  کرج،  رودخانه 
آلودگی آب شرب عنوان و بیان کرد: مقرر شده تا 
زمان اجرای طرح آزادسازی بستر رودخانه، ساکنان 
این  با تصرف در  یا  به درستی  این محدوده ها که 
ارگان های  محیط،  از سوی  دارند،  سکونت  مناطق 
رسمیت  به  رسان  خدمات  دستگاه های  و  قضائی 

شناخته نشوند.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان البرز یکی از 
دغدغه های اصلی در رودخانه های کرج و طالقان را 
آلودگی نفتی برشمرد و مطرح کرد: اصلی ترین منشأ 
این نوع آلودگی سوخت مایع است زیرا به دلیل عدم 
امکان خدمات گاز از سوخت مایع استفاده می کنند. 
در سال های گذشته به شرکت گاز تکلیف شد که 
خط انتقال گاز بکشد که انجام شد اما به دلیل عدم 
به رسمیت شناختن ساکنان، واگذاری انشعاب به 
آنها ممنوع است. وی با اشاره به اینکه نابسامانی 
ساکنان  شناختن  رسمیت  به  عدم  و  رودخانه ها 
آزادسازی  از  آنها می شود،  آلودگی  موجب تشدید 
حدود ۱۴ هکتار از اراضی حریم رودخانه کرج خبر 
داد و خاطرنشان کرد: یکی از مزایای آزادسازی حریم 
و  نفتی  آلودگی  بردن  بین  از  رودخانه ها  بستر  و 
واگذاری انشعاب گاز به همه ساکنان و ارائه خدمات 
دولتی به آن هاست. دریافت سند مالکیت رودخانه 

کرج به نام دولت نیز اقدام بزرگی بود.
ظرفیت های  شناسایی  به  اشاره  با  نجفیان 
گردشگری کنار رودخانه های استان البرز برای سرمایه 
گذاری و ایجاد مکان اسکان موقت برای مردم بیان 
کرد: از ابتدای تأسیس شرکت آب منطقه ای استان 
البرز تاکنون یک هزار و ۲۲۲ مورد آزادسازی حریم 

رودخانه ها صورت گرفته است.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان البرز تاکید کرد؛

ورت کاهش ۳۰ درصدی سرانه مصرف آب برای جلوگیری از تنش آبی ضر
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان البرز گفت: کاهش ۳۰ درصدی سرانه مصرف آب و صرفه جویی ۱۰ درصدی در بخش کشاورزی از طریق اتخاذ 

تمهیدات مناسب، می تواند از تنش آب در کشور جلوگیری کند.

در یک سال 
گذشته 125 
کیلومتر راه 

روستایی 
ساخته شده و 
۳25 کیلومتر 

عملیات 
آسفالت ریزی 

انجام گرفت

با تلاش جهادی و در قالب سامانه هوشمند سوخت محقق شد؛

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: مدیر شرکت ملی پخش فرآورده 
های نفتی منطقه آذربایجان شرقی از راه اندازی مجدد سامانه 
استان  سوخت  عرضه  جایگاههای  درصد   ۱۰۰ سوخت  هوشمند 
با تلاش جهادی و شبانه روزی مدیریت، مسئولین و کارشناسان 
منطقه خبر داد. ناصر راشدی، با اشاره به رفع اختلال پیش آمده 
سوخت  برقراری  از  پس  افزود:  سوخت،  عرضه  جایگاههای  در 
رسانی به صورت دستی در جایگاههای عرضه سوخت در کمتر 
از ۱۲ ساعت، ۲۵ اکیپ سه نفره متشکل از کارشناسان و نیروی 
های فنی و عملیاتی منطقه و صنعت نفت جهت اعمال برنامه های 
لازم و برقراری مجدد سامانه هوشمند سوخت به جایگاههای عرضه 

سوخت استان اعزام شدند.
مدیریت،  جهادی  کار  و  تلاش  با  کرد:  اضافه  راشدی  ناصر 

مسئولین و گروه های عملیاتی در عرض ۴۸ ساعت برنامه های 
باب  نفتگاز ۱۸۶  و  بنزین  نازل  به ۳۰۰۰ دستگاه  نزدیک  در  لازم 
جایگاه عرضه سوخت استان اعمال و در مدار سامانه هوشمند 
سوخت قرار گرفت. مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
منطقه آذربایجان شرقی از تعامل و همکاری مدیریت و کارشناسان 
شرکت های پالایش نفت تبریز، شرکت ملی گاز استان، شرکت 
پشتیبان  گاز منطقه ۸،  انتقال  تراکتورسازی،  تبریز،  پتروشیمی 
سامانه هوشمند، رئیس انجمن و اتحادیه جایگاهداران استان و 
مالکین مجاری عرضه سوخت، همچنین مسئولین و کارکنان این 
منطقه، جهت رفع مشکل پیش آمده در کمترین زمان ممکن و 
اطلاع رسانی مطلوب صداوسیمای مرکز آذربایجان شرقی و اصحاب 

رسانه تشکر و قدردانی کرد. 

فعالیت ۱۰۰ درصدی جایگاههای عرضه سوخت در آذربایجان شرقی

استاندار فارس تاکید کرد
برخورد شدید با هرگونه جانبداری و تخلف مجریان انتخاباتی

استاندار فارس با تاکید بر برخورد با هر گونه جانبداری در انتخابات گفت: صندوق رأی امانت مردم نزد ماست و کسی حق ندارد با 
جانبداری و سوگیری از آن سواستفاده کند.

به گزارش روابط عمومی استانداری فارس، محمد هادی ایمانیه از اهم اقدامات انجام شده در استان فارس برای افزایش 
مشارکت در انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی و ششمین دوره انتخابات مجلس خبرگان رهبری سخن گفت.

استاندار فارس با اشاره بر اینکه بنا بر سیاست و اعتقاد دولت سیزدهم، طرفدار هیچ فرد و جناحی نیستیم، افزود: در 
انتخابات پیش رو دستگاه اجرایی کشور هیچ سوگیری و جناح بندی ندارد؛ دستگاه های اجرایی فارس با برگزیدگان کارآمد که 

در راستای منافع نظام جمهوری اسلامی ایران و مردم کار کنند همکاری و هم افزایی خواهد داشت.
وی در ادامه گفت: در دور دوم سفر به شهرستان های استان فارس، برپایی میز خدمت و ارتباط چهره به چهره با مردم، 

سرمایه گذاران و تولیدکنندگان یکی از اصلی ترین دستورات سفر است.
نماینده عالی دولت در فارس از تکمیل شش قطعه آزادراه شیراز به اصفهان و تصویب اجرای آزادراه شیراز به بوشهر، تسریع در اجرای 
عملیات احداث قطار شیراز به بوشهر، اخذ موافقت احداث خط آهن شیراز به اهواز و شلمچه، جمع آوری معتادین متجاهر، شروع به ساماندهی اتباع خارجی، 
اجرای نهضت احداث آبخیزداری، افزایش سرعت اجرای پروژه انتقال آب از خلیج فارس به استان، نهضت آبرسانی به روستاهای دچار بحران یا تنش آبی فارس 
به عنوان بخش اندکی از اقدامات انجام شده برای افزایش و توسعه خدمت رسانی به مردم یاد کرد و گفت: در زمینه های مختلف فرهنگی، اجتماعی، اقتصادی 

اقدامات مهمی برای توسعه استان که رضایتمندی مردم انجام شده و در حال انجام است.
استاندار فارس در بخش دیگر سخنان خود بر سلامت و امنیت انتخابات اشاره کرد و گفت: سلامت و امنیت انتخابات دو خواسته مهم و جدی رهبر معظم 
انقلاب است و دولت وظیفه دارد برای تحقق خواسته ولی امر مسلمین اهتمام کافی و لازم را داشته باشد؛ لذا با جدیت به همه فرمانداران و بخشداران تکلیف 
کرده ام که صندوق رأی، امانت مردم نزد ماست، هیچکس حق ندارد با جانبداری و سو گیری از آن سو استفاده نماید و قاطعانه با تخلف هم برخورد خواهد شد.

ایمانیه در انتها از تمهیدات اتخاذ شده برای استقرار امنیت در انتخابات سخن گفت و اظهار داشت: برای برقراری امنیت در مکان های اخذ رأی هم از نظر 
سخت افزاری و هم از نظر نرم افزاری و همچنین امنیت صندوق انتخابات نیز تمهیدات قابل توجهی در فارس اتخاذ شده است و ستاد انتخابات استان با جدیت 
همه مسائل و موارد مرتبط را به صورت لحظه ای رصد و پیگیری می نماید تا شاهد برگزاری انتخاباتی با شکوه و حضور حداکثری مردم شریف استان، در انتخابات 

پیش رو باشیم.

فرماندار جاجرم:
ارتقای زیرساخت های جاجرم در دولت سیزدهم محقق شد

مصطفی حاج زاده در دیدار با جوانان جمعیت هلال احمر جاجرم در محل اداره هلال احمر این شهرستان با اشاره به روز بصیرت 
اظهار کرد: نامگذاری این روز یکی از توفیقات نظام مقدس جمهوری اسلامی بود که فتنه سال ۸۸ با رهبری داهیانه مقام معظم 
رهبری و بصیرت مردم خنثی شد. فرماندار جاجرم افزود: انتخابات یک مبحث مهم در کشور است و نشانه جمهوریت نظام 
و اراده عمومی مردم جهت مشارکت در سرنوشت خود می باشد که هر چقدر میزان مشارکت مردم در انتخابات بالاتر باشد 
باعث استحکام بیشتر نظام خواهد بود. وی ادامه داد: ساز کار انتخابات در شهرستان جاجرم از چند ماه قبل شروع شده و 
دوره های آموزشی در ستاد انتخابات برگزار شده و تمامی امکانات جهت برگزاری انتخابات پرشور فراهم شده است. حاج زاده 
همچنین افزود: حضور پرشور مردم در انتخابات پشتوانه محکمی برای منتخبین است تا در مجلس آینده بتوانند از حقوق 
مردم دفاع کنند و جهت آبادانی شهرستان قدم بردارند. وی گفت: رابطین و داوطلبان هلال احمر می توانند با اثر گذاری خود 
در مشارکت آحاد مردم در انتخابات همچون همیشه در راستای اهداف نظام حرکت کنند. فرماندار جاجرم در ادامه خاطرنشان 
کرد: خوشبختانه مردم شهرستان جاجرم همیشه در انتخابات های مختلف حضور پر رنگ و پرشوری داشته اند که حضور بیش از ۷۲ 
درصدی مشارکت در انتخابات گذشته نشان از وفاداری مردم این شهرستان به انقلاب و نظام است. وی همچنین تصریح کرد: پس از اغتشاشات سال گذشته 
دنیای استکبار به دنبال آن است تا مردم حضور کمرنگی در انتخابات داشته باشند اما قطعاً مردم همچون همیشه هوشیارند و با حضور پر رنگ خود در انتخابات 
نقشه های دشمن را نقش بر آب خواهند کرد. نماینده عالی دولت در جاجرم گفت: خوشبختانه در دولت مردمی خدمات خوبی به مردم شهرستان ارائه شده 
که هم اکنون چندین پروژه که سال ها نیمه تمام مانده بود دوباره فعال شده و بزودی جهت خدمت رسانی به مردم به بهره برداری خواهد رسید. وی با اشاره به 
برخی از چالش های شهرستان جاجرم گفت: شهرستان جاجرم در سال های اخیر با چالش کم آبی مواجه بوده که اخذ مجوز احداث سد نیلوفر در سنخواست 
و احداث آن در سال های آینده می تواند مشکلات آبی شهرستان را رفع کند. حاج زاده گفت: محور میامی به جاجرم یکی از راه های توسعه شهرستان است که 
بعد از سال ها توقف خوشبختانه اکنون در حال احداث است و نگاه دولت به این پروژه نگاه مثبتی بوده که امیدواریم با بهره برداری از این جاده در آینده نزدیک 
شاهد توسعه همه جانبه شهرستان و استان باشیم. وی همچنین ادامه داد: در حوزه اشتغال در سال های اخیر شرکت آلومینا فضای اشتغال مناسبی را فراهم 
کرده و بزودی نیز ۴۰۰ نفر از طریق آزمون در این شرکت استخدام خواهند شد که بخش اعظمی از استخدامی های این دوره مختص جوانان بومی است. حاج 
زاده در انتها نیز خاطرنشان کرد: در حوزه درمان در دو سال گذشته اقدامات خوبی در شهرستان انجام شده و خوشبختانه در حال حاضر پزشکان متخصص در 

رشته های مختلف در حال خدمت رسانی به مردم در بخش خصوصی و بیمارستان حضور دارند. 


